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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Op zaterdag 21 november 2015 stond er in het Eindhovens Dagblad op pagina 2 van Helmond Regio een 
artikel onder de kop 'Financiële tegenvaller Peel 6.1' en met de subkop 'Ronnes: SP maakt het lastig'. 
 
In het artikel staat vervolgens:  Waarnemend burgemeester Frans Ronnes van Laarbeek spreekt van een 
'impasse'. Hij wijst openlijk met een beschuldigende vinger naar de Helmondse SP. Die zou het voor de 
overige vijf gemeenten lastig maken. 'Je hebt in Helmond partijen in de raad en dus ook in het college die 
niet willen samenwerken. Dat levert in elk geval interessante discussies op, kan ik u verzekeren', zei Ronnes 
donderdag tijdens een commissievergadering in Laarbeek. 
 
De boodschap in dit artikel verontrust Lokaal sterk in hoge mate en brengt haar tot de volgende vragen: 
 

1. Is het niet zo dat deelname aan Peel 6.1 een besluit is van de raad en dat wijzigingen daarin slechts 
door de raad genomen kunnen worden? 

2. Is het niet zo dat bij de start van de samenwerking binnen Peel 6.1 uitgesproken is om op basis van 
gelijkwaardigheid een aantal belangrijke ontwikkelingen, zoals uitvoering jeugdzorg, uitvoering WMO 
en de uitvoering van de participatiewet ter hand te nemen? En dat hierbij geen dominante rol van de 
zijde van de gemeente Helmond aan de orde zal zijn? 

3. Is het juist dat de samenwerking binnen Peel 6.1 blijft rommelen door met name de opstelling van de 
collegepartij SP?  

4. Zo niet, kunt u ons dan uitleggen op grond waarvan waarnemend burgemeester Ronnes van 
Laarbeek tot zijn oordeel is gekomen? 

5. Zo ja, kunt u ons dan uitleggen hoe het mogelijk is dat er zonder overleg met de raad door het 
college van Helmond, of althans een deel ervan, ogenschijnlijk een positie gekozen wordt die door 
de partners ervaren wordt als niet constructief. 

 
Tot slot verzoeken wij het college een en ander op zeer korte termijn te bespreken in de commissie Bestuur 
en economie als ook in de raad. 
 
Fractie Lokaal sterk, 
Harrie van Dijk 
Anja Spierings 
Maarten Janssen 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
1. De Gemeenschappelijke Regeling Peel 6.1. is een zogenaamde collegeregeling.  Op grond van 
artikel 1 van de Wet gemeenschappelijke regelingen geeft de gemeenteraad voor wijzigingen toestemming. 
 
2. Vanaf de start van de Peelsamenwerking werken wij intensief samen.  Gezamenlijk hebben de 
Peelgemeenten eerder dit jaar besloten om in deze samenwerking de inhoud meer voorop te stellen. We zijn 
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samen zoekende om een structuur te vinden die passend is bij de behoefte om zoveel mogelijk lokaal 
maatwerk te kunnen leveren.  
 
In dit kader hebben de portefeuillehouders WMO, Jeugd en BMS van de zes Peelgemeenten samen 
besloten om een heroriëntatie te starten op de bestaande dienstverlening en bedrijfsvoering voor het 
werkterrein WMO, Jeugd en BMS. Op een open en constructieve wijze nemen de portefeuillehouders het 
dienstverleningsconcept kritisch onder de loep. Daarbij wordt met name gekeken hoe de lokale inbedding 
kan worden versterkt én hoe de verbinding tussen de lokale en regionale uitvoering van de taken het beste 
kan worden vormgegeven. Dit is van groot belang voor de kwaliteit van de dienstverlening aan onze 
inwoners en voor de toekomstbestendigheid van deze dienstverlening.  Hierover bent u op 22 oktober jl. via 
een raadsinformatiebrief  geïnformeerd.  De verwachting is dat in december er een duidelijk beeld is van de 
doorontwikkeling van de dienstverlening voor WMO, Jeugd en BMS en de mogelijke organisatorische 
consequenties.  
 
Voor de vorming van het Werkbedrijf op het niveau van de arbeidsmarktregio Helmond-De Peel geldt,  dat 
wij nu aan de vooravond staan van de besluitvorming door de raad. Wij verwijzen u ook naar onze 
beantwoording onder punt 5. 
 
3. In de genoemde kwalificaties herkennen wij ons niet. Zoals  onder punt 2 aangegeven zijn wij op een 
open en constructieve wijze in gesprek om vanuit het belang van een optimale dienstverlening aan onze 
burgers de inhoud en de samenwerking verder te brengen. Deze insteek geldt eveneens voor de andere 
Peelgemeenten. Dat dit leidt tot interessante discussies is logisch. Deze discussies dragen bij aan het 
duidelijk formuleren van onze gezamenlijke doelen en versterken de samenwerking op inhoud en proces. 
 
4. Zie antwoord bij 3.  
 
5. De gemeenteraad wordt in dit proces op verschillende momenten meegenomen in de stand van 
zaken, zoals onder meer blijkt uit de raadsinformatiebrief van 22 oktober, over het werkterrein WMO, Jeugd 
en BMS. Zodra er een duidelijk beeld is in het kader van de heroriëntatie  van de dienstverlening Wmo, 
Jeugd en BMS, zal de gemeenteraad nader worden geïnformeerd. Wat betreft de Participatiewet is in 
vervolg op de kaderstelling door uw raad de Commissie Bestuur & Economie op 22 oktober geïnformeerd 
over de vorming van het werkbedrijf en vindt in deze commissie op 26 november  de inhoudelijke bespreking 
plaats. Dit onderwerp zal vervolgens op 1 december in de gemeenteraad aan de orde komen. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 
 


